

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JERUSALEM INSURANCE Date: 08-07-2024 11:24:29 AM Subject: Moving the company main headquarter</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: القدس للتأمين التاريخ: AM 11:24:29 2024-07-08 الموضوع: نقل مقر الشركة الرئيسي</p>
<p>Kindly be informed that approval has been obtained from the Central Bank of Jordan to move the company's headquarters from Shmeisani to the Al Jandaweel area. The new address details are as follows: Jordan - Amman - Al Jandaweel area - King Abdullah II Street - Building No. 288. Kindly note that the contact information remains unchanged, as follows: Landline (Customer Service): 064004009 General Management: 065693161 Fax Number: 06 5692577 Postal Address: P.O. Box 20094 Postal Code: 11118 Company's official email: info@jico.jo</p>	<p>يرجى من حضرتكم العلم بأنه تم الحصول على موافقة البنك المركزي الأردني لنقل المقر الرئيسي للشركة من منطقة الشميساني لمنطقة الجندويل، وحسب التفاصيل التالية: العنوان الجديد: الأردن - عمان - منطقة الجندويل - شارع الملك عبد الله الثاني - بناية رقم 288. مع العلم بأن معلومات التواصل ما زالت كما هي، وحسب التفاصيل التالية: رقم الهاتف الأرضي - مركز خدمة العملاء: 064004009 - رقم الإدارة العامة: 065693161 رقم الفاكس 06 5692577 العنوان البريدي 20094 • الرمز البريدي 11118 • البريد الإلكتروني المعتمد للشركة info@jico.jo</p>
<p>14-07-2024</p>	<p>14-07-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ahmad Jarrar</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ahmad Jarrar</p>